

SANTEX RIMAR GROUP

SANTEX RIMAR GROUP AT SHANGHAITEX 2017 | HALL W5 BOOTH D01

Trissino (Vicenza, Italy), October 2017 – SANTEX RIMAR GROUP is a customized machinery manufacturer and a process consultant which offers to customers many different solutions and applications.

SANTEX RIMAR GROUP is looking forward to meeting you at **SHANGHAITEX 2017**, the 18th Shanghai International Textile Machinery Exhibition focuses on the world's latest innovative textile technology, high-growth application sectors and cross-border technology, from **27 to 30 November 2017**.

Santex Rimar Group is working on Industry 4.0 and the revolution of artificial intelligence. "Our new technologies will help to save energy, understand the processes and avoid waste and quality errors" says Stefano Gallucci, Group CEO "Our machines will learn how to improve processes using big data on processes and production, giving 100% traceability of quality and artificial intelligence. Santex Rimar Group machinery will be able to suggest how to produce high quality fabric and solve problems autonomously, assuring a green and eco-friendly production".

China represents a strong market for the Group where we already have more than one thousand customers in areas like Zhejiang, Guangdong, Jiangsu, Shandong, Hebei, Xinjiang and we are open to keep exploring new areas in order to satisfy all our customers' requirements.

The Group opened in Shanghai its own manufacturing facility in 2005 which today is an important sales and service center. In 2016 the Group opened SMIT SHANGHAI and today more than the 30% of Santex Rimar Group total employees are Chinese.

At ShanghaiTex 2017 SANTEX RIMAR GROUP under the brand of Sperotto Rimar is presenting the DECOFAST 3.5 manufactured in China: the evolution of the continuous decatizing process under pressure for finishing wool, polyester and silk fabrics adds value to the whole finishing process. Decofast 3.5 is the answer to the actual market demand of growth through value.

SMIT presents two weaving machines, one for denim productions and a jacquard model suitable for home textiles and terry towels productions.

VISIT US AT SHANGHAITEX 2017 FROM NOVEMBER 27 TO 30 IN SHANGHAI, HALL W5, BOOTH D01

SANTEX RIMAR GROUP is one of the leading players in the world market of machine manufacturers for weaving, textile finishing, nonwovens, technical textiles and green technologies for water treatment and drying processes. As a technology partner for weaving, knitted, woven fabrics, nonwovens and green solutions the Group started as different companies that in 2015 have evolved into SANTEX RIMAR GROUP: **Smit** is globally recognized as a forerunner in weaving technology; **Cavitec** and **Isotex** lead the technical textile machinery market; **Has**, **Santex** and **Sperotto Rimar** produce machinery for textile finishing; **Solwa** provides eco-friendly machinery for water treatment and waste management.

SANTEX RIMAR GROUP

Località Colombara, 50
36070 – Trissino (VI)
Italy

For more information: press@santexrimar.com



SANTEX RIMAR GROUP

桑德森力玛集团参加 2017 年上海国际纺织工业展 | W5 展馆 D01 展位

特里西诺（意大利 维琴察），2017 年 10 月——桑德森力玛集团是一家提供定制化纺织设备的制造商，同时也是产品工艺顾问。我们可以为客户提供多种不同的解决方案和运用。

桑德森力玛集团期待在 2017 SHANGHAITEX 期间与您相会。第十八届上海国际纺织工业展览会聚焦全球纺织业顶尖科技热点，开拓纺织相关的新应用和跨界技术。此次展会于 2017 年 11 月 27 日至 30 日举行。

桑德森力玛集团正致力于工业 4.0 和人工智能革命。“我们的新技术可以帮助降低能耗，通过了解处理工序来避免损耗和品质缺陷”集团 CEO Stefano Gallucci 先生介绍，“我们的设备将知道如何利用通过工艺流程和生产环节汇总出的强大数据库进行流程改进，并且做到 100% 的品质可追溯性和人工智能。桑德森力玛集团的设备能够自动做出生产高品质面料及排障的建议，同时确保绿色环保生产。”

中国对于集团而言，无疑是一个强有力的市场。我们在浙江、广东、江苏、山东、河北、新疆等地已有上千客户。同时，我们仍在开拓新的市场，以满足所有客户的需求。

集团于 2005 年在上海设立生产基地，现如今已成为了集团重要的销售及售后服务中心。2016 年集团又开办了丝幕拓机械(上海)有限公司。迄今为止，桑德森力玛集团有超过 30% 的员工来自中国。

2017 年上海国际纺织工业展（ShanghaiTex）期间，桑德森力玛集团将展示由上海青浦工厂生产的设备 Decofast 3.5，该机型隶属于集团旗下品牌之一 Sperotto Rimar。Decofast 3.5 改进了针对羊毛、涤纶、丝绸等面料连续加压蒸呢的工艺，这将为整个后整理过程提供增值。Decofast 3.5 的问世顺应了当今市场对价值增长的需求。

同时，SMIT 也将展示两台织机。一台用于生产牛仔布，另一台则是用于生产家用纺织品和毛巾产品的提花织机。

请于 11.27-30 光临 2017 SHANGHAITEX 桑德森力玛展台，我们的展位位于 W5 馆 D01 展位。

桑德森力玛集团是全球首屈一指的织造，纺织后整理、无纺布、产业类纺织、水处理和干燥处理环保技术的设备制造厂商之一。作为织造、针织、梭织面料、无纺布和绿色环保定制化方案的技术合作伙伴，集团自 2015 年起整合不同公司并逐步发展为桑德森力玛集团：SMIT 是全球公认的织布技术的先驱者；CAVITEC 和 ISOTEX 引领产业用纺织机械市场；HAS, SANTEX 和 Sperotto Rimar 为纺织及无纺布后整理生产设备；SOLWA 为水处理和废物管理提供环保设备。

桑德森力玛集团

Località Colombara, 50
36070 – Trissino (VI)
Italy

如需更多信息，请发送邮件至 press@santexrimar.com

CAVITEC HAS ISOTEX® SANTEX® SMIT SOLWA SperottoRimar

info@santexrimar.com | www.santexrimar.com